
x/111 ,

~4i0~

	

1

	

a ~
r n -

	

f. .

•~

	

lü .'i~ I

	

1

	

ihi ivau k

ORSZAGGYfJLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli választ isénvl ő kérdés !

OrSZa.ggíílS i-?ivatala.
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Érkezett : 2012 J N 17.

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Hende Csaba honvédelmi miniszterhe z

„Elfogadható-e, ha egy állami tulajdonú gazdasági társaság vezet ője válaszra sem méltatja egy
országgyúZési képviselő levelét?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtó 2011 augusztusában számolt be arról, hogy a HM EI Zrt . 10 millió forinttal támogatja a
szombathelyi Weöres Sándor Színház működését. Iváncsik Imre képvisel őtársam írásbeli
kérdésére adott 2011 . szeptember 28-án kelt válaszában Miniszter Úr azt a tájékoztatást adta ,
hogy a „Honvédelmi Minisztérium vagyonkezelésébe tartozó gazdasági társaságok igazgatósága i
és menedzsmentjei saját hatáskörben döntenek a sport, kulturális és egyéb, a közélet el ősegítése
érdekében nyújtott támogatások mértékérő és a támogatandó szervezetek, intézmények köréről”.
Ezt követően 2011 . október 10-én levélben fordultam Móró Lajos vezérigazgató úrhoz, amiben
arról kértem tájékoztatást, hogy a HM EI Zrt . milyen elvek mentén és milyen stratégia,
üzletpolitika alapján szponzorálja a magyar kulturális életet, különös tekintettel a színháza k
működését . A tértivevény szerint levelemet a HM EI Zrt. munkatársa 2011 . október 11-én átvette,
azonban arra válasz azóta sem érkezett .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, véleménye szerint elfogadható-e, ha egy állami tulajdon ú
gazdasági társaság vezetője válaszra sem méltatja egy országgyűlési képviselő levelét? Tesz- e
intézkedést annak érdekében, hogy a HM EI Zrt . vezérigazgatója érdemben választ adjon a
levelemben felvetett, közérdeklődésre számot tartó kérdésekre?

Budapest, 2012 . január 17 .

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Juhász Feren

országgyű lési képviselő
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